

Referat af afdelingsmøde i afd. 35 - 17. september 2024 +(20.09.24 med HPH)

Deltagere:

Trine Butterworth

Kim Lindberg

Carlo Ladegaard-Sørensen(referent)

(Hans Peter Hollænder)

1. Konstituering. Ad1: Kim fortsætter som formand. Vi drøftede om suppleanterne skulle deltage i alle møder, og blev enige om, at de skulle med til ordinære møder. Kim har besøgt dem alle og har fået tlf. nr. og mailadresser. De skal med til oktobermøde.
2. Hjertestarter. Ad2: Hans Peter Hollænder vil ikke have bimåler på, skal have strøm fra fælles installation. Det bliver så nok ved kælder døren i blok 4A, men aftalt at vi aftaler endelig placering sammen med Bjarne og NHJ. Hvis det i første omgang bliver der, vil den nok blive flyttet til Bülowsvej 6, når det byggeri er færdigt. HPH søger for at bestille den.
3. Afdækning af gadelamper. Ad3: Kim har fået tilbud fra Dybbøl skilte, og vi har valgt delvis afdækning med sort folie. Det koster 7.350,- kr for 15 lamper. Vi får lavet en prøve, der bliver opsat på lampen ved p-pladsen foran 4a st 1 (ved vores have). HPH bestiller. Virker det, sættes resten i gang.
4. Plantning af forårsløg. Ad4: Kaja sørger for indkøb af løg, og når fliser er lagt, bliver der indkaldt til udplantning.
5. Vi har fået tilbud på klipning af bøgehække, dræn og fliser. Ad5: HPH bestiller ved Haveservice Syd, for det er rimelige priser. Hække skal egentlig klippes 2 gange, men vil nogen have klippet inden Sct. Hans må de gøre det selv.
6. Navne på indgangsstolper ved indgang fra p-plads. Ad6: Laila Hejgaard vil gerne lave dem med Dymo. Kim sørger for, at alle bliver spurgt om de vil have det, og hvad de vil have stående – der er kun plads til efternavn. Helt OK med HPH.

7. Pile på vejen. Ad7: HPH får Karsten til at bestille dem nu.
8. Klipping ved Trine's gavl. Ad8: HPH ser efter hvad aftalen med HD er.
9. Automatisk døråbning 4a kælder: Ad9: Den er meget savnet, og HPH sørger for at den bliver bestilt nu. Vi ser på strømforsyning samtidig med hjertestarter.
10. Låne borde – stole. Ad10: Laila og Lars har set på det, og borde er ret billige. 4a 2 1 ser på mulighed for stole ved Brædstrup Humanitær, måske kan vi få nogle gode stablestole til en god pris. Vi prøver at få Laila til at stå for udlån.
11. Cykelkælderudvalg. Ad11. Det er Lars, Jens og Eigild, og de sættes i gang ved oktobermøde.
12. Brandforhold i cykelkælder. Ad12: Carlo tager kontakt med Indsatsleder, og ser om der kan gøres mere end der er gjort. Det er lovligt nu, og derfor er der ikke stemning for at gøre yderligere. Vi drøftede, om vi måske kunne få el-cykler m.m. udenfor, hvis vi kunne for pladsen foran Bjarnes kontor lukket lidt bedre af.
13. Biolog/gartner. Ad13: Karsten har en, og ham vil vi gerne have ud, så vi kan få overblik over, hvad vi må, og hvad vi ikke må, både i bede og på skrænter. HPH taler med KBG.
14. Kommunens beplantning. Ad14: Det er blevet alt for voldsomt, så vi skal have kontakt med dem. HPH siger vi skal skrive til Vej og Park på deres hjemmeside. Det prøver vi så.
15. Hæk og hegnshøjde. Ad15: Det er 140 cm og det gælder for alle.